
                                                                                                     Lundparken 15. september 2014

Tilbagemelding vedr. 0 – 2 årspladser i Lundparken.

En gruppe af forældre fra henholdsvis Lunde og Kvong var d. 10. september samlet til en drøftelse 
vedr. 0 – 2 års pladser samt den generelle udfordring med det faldende børnetal i området.

Hele forældregruppen er åben for en fremadrettet dialog med det politiske udvalg både i forhold 
til det konkrete spørgsmål vedr. 0 – 2 års pladser samt den generelle udfordring med få børn i 
området.

På mødet kom følgende frem:

- Der ytres stor tilfredshed med Dagplejen i området.
-  Enkelte forældre kendte til modeller med aldersintegreret dagtilbud for 0 – 6 årige og 

tilkendegav gode erfaringer med sådanne modeller.
- Kan der drives et velfungerende Dagtilbud med 30 børn? 
- Kan Lunde og Kvong fremadrettet arbejde sammen så der sikres et Dagtilbud i området? 
- Bekymring i forhold til normering – hvordan sikres de små og sensitive børn i en 

aldersintegreret institution med en lavere normering end det, der tildeles en 
vuggestueplads?

På vegne af forældregruppen i Lunde og Kvong.

Dagplejens bestyrelse samt Lasse K. Siggaard og Jakob Lyhne, bestyrelsesrepræsentanter i 
Blaabjergegnens Dagtilbud.


